
  

Vita nélkül kapott 200 milliót a beruházó 

Szentes - Egy hiányzó dokumentum borzolta a kedélyeket a szentesi képviselı-
testület pénteki ülésén. 

A grémium még novemberben döntött arról, hogy 
beszámolót kér a szentesi kórház helyzetérıl az 
intézményvezetéstıl. Februárra kérték – nem 
érkezett meg. A városházára kedden futott be az 
értesítés, hogy a megyei közgyőlés elnöke egyéb 
elfoglaltságai miatt nem tudta áttanulmányozni az 
anyagot, ezért a megyei fıjegyzı arra utasította 
Baráth Lajos fıigazgatót, ne továbbítsa a 
beszámolót. Szirbik Imre polgármester errıl azt 
mondta: arra még nem volt példa, hogy a hiteles 
tájékoztatást megtiltsák egy intézményvezetınek. 
Ezután Farkas Sándor is szót kért.  
 
A Fidesz országgyőlésiképviselı-jelöltje úgy fogalmazott, nem feloldhatatlan a 
helyzet, csupán némelyek politikai tıkét akarnak kovácsolni belıle. Hozzátette, lesz 
beszámoló, amint a megyei vezetés jóváhagyta az anyagot. Szocialista vetélytársa, 
Móra József azt kérdezte, mi az, amit nem tudhatnak meg a szentesiek a kórházzal 
kapcsolatban. 
A hangos polémiát csönd követte, amikor a Petıfi Szálló felújításáról szóló 
elıterjesztés került a képviselık elé. Elhangzott, hogy a város és a Pendola Kft. közös 
cégébe akkor apportálják be a jelenleg önkormányzati tulajdonban lévı ingatlant, ha 
a pesti társaság hitelkérelmét pozitívan bírálják el. Vita nélkül fogadta el a többség, 
hogy Szentes teljes egészében elılegezze meg a kiviteli tervek – elızetesen közel 200 
millióra becsült – költségét.  
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